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Tilstede. 

Arne Håkon 

Willy 

Vidar 

Randi. 

 

Meldt forfall 

Rune 

Per 

 

 

1. Dommersamling. 

16 stk. Herav 5 elever. 

Samlingen gikk bra. Elevene fikk gjort elevarbeider. 

Elevene går som aspiranter på romeriksprøven. 

 

2. Jaktprøver. 

Willy har innkalt komite til møte. Oppgaver og roller vil bli fordelt der. Prøveledelsen skal ordne med premier 

og ta kontakt med private leietagere for låne av terreng. Komiteen skaffer dommere. 

Randi lager "annonse" til FB siden.  

Vidar har kontroll på serveringen.  

Vi må ha dommere å stille med til DM i Østerdalen. Willy jobber med dette. 

Da vi fremdeles mangler en pokal til småhund så finner Randi en som bestilles.  

 

3. Hjemmesider. 

Det er lite som skjer med/på hjemmesidene. Oversikt over komiteer mm. har ikke kommet ut enda. 

Ønske om at flere kan ta del i dette så arbeidet blir fordelt. Kan Per lære oss hvordan vi publiserer ting på 

siden?  

Det kom opp spørsmål om hjemmesiden kan brukes når/om vi skal benytte dreiebok på Jaktprøver. Ønske 

om dette på DM og NM. Skal vi ha en test på feks vinterprøven?  

 

Evt.  

AH Halvorsen har med et skriv fra Miljødirektoratet der de kommenterer om det bør være praksis at små 

hunder som er over 41 ikke kan premiere på rådyr og hjort, bare på håre og rev cm  da de ikke kan brukes i 

jakt på disse artene pga høyden. 

Randi hører med Mette/forbundet om det er noe mening om dette sentralt.  


